
Geachte Raadsleden,

Voorschoten heeft in mei 2009 een Speelruimteplan opgesteld, genaamd "Buiten 
spelen, echt wel"

Beleidsuitgangspunt;
De gemeente onderkent het recht en het belang van speelruimte en wil zowel het 
informele als het formele spelen van 0 tot en met 18 jarigen stimuleren.
In het plan wordt uitgegaan dat de Jan van Wagtendonkstraat al een speelveld heeft 
met voorzieningen voor jongeren.

"Voor het grote aantal jongeren nu en de komende jaren zijn er relatief weinig 
voorzieningen.
Geadviseerd wordt om een extra locatie bij [55b] te zoeken. Verder zijn de locaties [0 
] aan de Jan Wagtendonkstraat, [04] aan de xram van Limburgstraat en [5 ] aan 
Oostbosch ingericht met voorzieningen voor jongeren” (bron:beleidsplan “Buiten 
Spelen, echt wel”)

Er lopen dus een aantal beleidsplannen door elkaar en de groenstrook aan de Jan 
Wagtendonkstraat is dus feitelijk ingericht als speelveld volgens het beleidsplan, 
maar niet volgens het bestemmingsplan.

Ook hier zijn de nodige vragen over te stellen;
- Waarom in 2012 het bestemmingsplan gewijzigd voor woningen en niet voor 

het speelveld zoals het is omschreven in het beleidsplan 2009,  “Buiten 
spelen, echt wel” ?

- Waarom is destijds over dit, veranderde beleidsplan, geen overleg geweest 
binnen de raad en met de buurtbewoners?

- Bij een pandemie die we nu doormaken is een speelveld van een zeer groot 
belang. De kinderen konden nu nog sociale contacten opdoen bij het spelen, 
toen de scholen gesloten waren. Bewegen van kinderen is toch ook een 
prioriteit van overheid en gemeente?

- Heeft de gemeente al plannen klaar voor een nieuw speelveld ?
- Waarom speelveld inruimen voor woningen (40-46 stuks) waardoor er nog 

meer behoefte komt aan speelruimte?
- Waarom is in de Commissievergaderingen over dit onderwerp niets ter sprake 

gekomen?
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